
 

Motion
Bygg en boulebana intill det nya allaktivitetshuset i Hedesunda.

Ett Allaktivitetshus kommer att betyda mycket för invånarna i Hedesunda. 
Idag har PRO en bra verksamhet för boule utomhus, men det skulle även behövas en boulebana in-
omhus, för att sporten ska kunna pågå året runt. 
Ligger boulebanan i närheten av Allaktiviteshuset kan allmänna utrymmen som toaletter, café, 
mindre mötesrum mm användas för de som spelar boule. En boulebana kan även nyttjas för andra 
evenemang i alla åldrar.
Gävle kommun har som mål att bli en äldre vänlig kommun. Det bör även gälla för de  äldre som 
bor i våra ytterområden.

Jag yrkar därför att :

 -  det byggs en boulebana för inomhusbruk i samma område som Allaktivitetshuset  i samverkan 
med PRO i Hedesunda.
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